



PUBLIC NOTICE
CITY OF CAMPBELLTON
SNOW REMOVAL OPERATIONS

BYLAW NO. T-1 (snow and ice)

18. No person shall deposit snow or ice upon any street or sidewalk from any lot or building.

BYLAW NO. T-2 (overnight parking)

- 17.01 From the 15th day of November and during the months of December, January, February, March and April, no person being the owner or operator of a vehicle shall between the hours of twelve (12) o'clock midnight of any day and seven (7) o'clock in the morning on the next following day, park or leave standing any vehicle on any of the streets of the City of Campbellton, save and except on Ramsay, Water Street, Union Street, Subway Street and Roseberry Street between George Street and Subway Street where a vehicle may be parked or left standing until two-thirty (2:30) in the morning.
- 17.02 Such vehicles, so parked or left standing shall, on the order of any Police Officer of the City of Campbellton, be removed from such street and a penalty of SIXTY DOLLARS (\$60) shall be paid by the owner or operator who left such vehicle so parked or left so standing.
- 17.03 There shall be no liability attached to any Police Officer of the City of Campbellton for any damages to a motor vehicle removed from such street as a result of the owner or operator having left same so parked or left so standing on any street.

AVIS PUBLIC
VILLE DE CAMPBELLTON
OPERATIONS D'ENLEVEMENT DE LA NEIGE

ARRÊTÉ N° T-1 (neige et glace)

18. Il est interdit de déposer dans une rue ou sur un trottoir de la neige ou de la glace provenant d'un terrain ou d'un bâtiment.

ARRÊTÉ N° T-2 (stationnement de nuit)

- 17.01 Du 15 novembre au 30 avril, il est interdit à tout propriétaire ou conducteur d'un véhicule de stationner ou d'immobiliser un véhicule dans une rue de la municipalité, entre minuit et 7 h, à l'exception de la rue Ramsay, la rue Water, la rue Union, la rue Subway et la rue Roseberry entre la rue George et la rue Subway, où l'interdiction ne s'applique qu'à partir de 2 h 30.
- 17.02 Les véhicules stationnés ou laissés en contravention du sous-article 17.01 sont enlevés de la rue sur l'ordre d'un agent de police de la municipalité, le propriétaire ou le conducteur du véhicule étant tenu d'une amende de SOIXANTE DOLLARS.
- 17.03 L'agent de police de la municipalité qui ordonne l'enlèvement d'un véhicule stationné ou laissé dans une rue en contravention du sous-article 17.01 ne peut être tenu responsable des dommages qui peuvent être causés au véhicule à moteur enlevé.